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Tisztelt EInök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012.

évi )00(N/I . törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i

rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbel i

kérdést kívánok benyújtani dr . Seszták Miklós Nemzeti fejlesztési minisztériumot vezető
Miniszter Úrhoz

„Választási blöff volt, avagy mi történt а ~1 111 programmal?”- címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

А korábbi szocialista kormányok idejében 2002 ёз 2010 között több mint 320 eze r

panellakás komplex felújítása, energetikai korszerűsítése valósult meg . Képviselt városo m

Szeged is élen járt а panelfelújításban, hiszen 2002 és 2009 között 19 ezer 941 lakás újul t

meg .

2010-ben а választási kampányban Önök azt tetszettek ígérni, hogy а program folytatódik

majd, de ígéretükkel szemben sajnos semmiféle felújítási programot nem indítottak e1! 861

а még korábban, 2010 előtt beadott ёз befogadott szabályos pályázatokhoz nyújtott állam i

támogatás nagy részét is csak 2012 és 2013-bаn fizették ki, pénzhiányra hivatkozva .

2013 . december 10-én aztán választási fogásnak t űnve bár, de kormányzati bejelentés

történt а panelprogram folytatásáról . А 2014. februártól а Panel III . program keretébe n

mintegy 380 ezer panellakás energetikai korszerűsítése kezdődhet el — mondta akkor а
Ее^1esztésí Miniszter . Errő l azonban semmilyen hivatalos tájékoztató nem jelent meg .
Aztán eljött 2014 február, а beígért panel III program még mindig nem indult el .

Tisztelt Miniszter Úr! Miniszter asszonyt ön váltotta а kormányban а minisztérium élén .

Kérdésemet а programról így önhöz intézem :
Ugye nem csak egy újabb választási Ыöff volt а lakóépületek energetika i

korszerűsítése, mert ez nagyon annak t űnik, hiszen а bejelentésen túl eddig semmi

nem történt .
Meddig kell várni а Panel III program kiírására, а pályázati feltételek ёз а műszaki
tartalom megismerésére?
Mekkora anyagi terhet jelent majd а lakóközösségeknek valamint a z

önkormányzatoknak aprogramban való részvétel?
Mivel nagyon sok család érdemi megtakarítását célzó programról van szó, várom miel őbbi

válaszát !

Budapest, 2014. június 18 .

Szabó Sándor
országgyű lési képvisel ő

(MSZP)
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